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Protokoll fra styremøte 
 

Møtenummer 9/2020 

Dato: 8. desember 2020 

Tid: 1700 

Sted: TEAMS  

 

Navn Tilstede Forfall Fravær * 

John Arve Hveding (Styreleder)     

Siri Ommedal (Nestleder)     

Torild Lende Fjermestad     

Laila Nemeth     

Staale Grude Haaland   Fra sak 65  

Reidun Skretting     

Julia Andberg  x   

Anette Vigrestad (Vara)     

Anders Myhra Nordin (Vara)      

Rune Røksund, daglig leder/org.sjef     

 
*Ikke tilstede i sak nr.  

 
Saker 
 
Inhabilitetsvurdering 
 
60/2020 Protokoll fra sist møte 
61/2020 Regnskap 2020 
62/2020 Budsjett 2021 
63/2020 Areal og anleggsutvalget – supplering 
64/2020 Saker til idrettstinget – fortsettelse 
65/2020 RIKs handlingsplan 
66/2020 Samarbeidsavtale Vestlandet 
 

Orienteringer 
 
67/2020 Administrasjonen 
68/2020 Idrettslag under administrasjon 
69/2020 Idrettsrådet og Stavanger kommune 
70/2020 Dialogmøter IR og SK 
71/2020 IKSU – Idrettskretsledernes samarbeidsutvalg 
  
Kommende saker 

• Innsatspokalen 

• Tilskuddsordningen 

• Andre kretsers tingsaker 

• Fadderliste m.m. 
 
 
 

  

Protokoller fra Rogaland Idrettskrets  
er tilgjengelige på kretsen sine nettsider 
www.idrettsforbundet.no/rogaland   
etter at protokollen er godkjent av styret. 

 

http://www.idrettsforbundet.no/rogaland
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Saker 
 
Inhabilitetsvurdering 
Ingen av styrets medlemmer inhabile.  
 
 
60/2020 Protokoll fra sist møte 
 
Vedtak  
Protokoll ble godkjent via mail etter sist møte. 
 
 
61/2020 Regnskap 2020 
 
Gjennomgang av regnskap gjennomført på møtet. Regnskapet planlegges å være klart til signering første  
halvdel av februar 2021. Prognosen tilsier et vesentlig forbedring i forhold til budsjett. Økt digital kontakt og  
redusert reisevirksomhet grunnet Korona hovedforklaringen. 
 
Vedtak  
Styret tok saken til orientering.  
 
 
62/2020 Budsjett 2021 
 
Gjennomgang av budsjett gjennomført på møtet. Inntektene antas så langt å bli stabile i 2021. Kostnadene  
forventes å øke, blant annet fordi Stortingets vedtak om fritak for kostnader til frivillige organisasjoner ifm  
Statens pensjonskasse. Dessuten vil utleie av ansattressurs til OLT Sørvest reduseres fra 100 til 50 prosent. 
 
Idrettskretstingets vedtatte budsjett legger opp til to år med et nullresultat. Sum 2020 og 2021 antas like fullt å 
kunne balansere.  
 
Vedtak  
Styret tok saken til orientering. Endelig budsjettrevisjon gjøres ifm årsoppgjøret for 2020.  
 
 
63/2020 Areal og anleggsutvalget – supplering 
 
Tidligere medlemmer er forespurt og har takket ja. I tillegg har vi rekruttert 7 nye medlemmer.  
Utvalget blir nå dobbelt så stort, noe som i denne sammenheng er veldig positivt. Det sikrer også ytterligere  
forankring av utvalgets arbeid.   
 
Tidligere medlemmer  

1. Laila Nemeth (leder-hestesport)  
2. Hans Olav Sandvoll (svømming og friluftsporter)  
3. Bjørn Stanley Ims (Hockey) 
4. Stein Erik Ansethmoen(turn) 
5. Magnus Heskje (håndball) 
6. Jon Asgaut Flesjå (fotball)  
7. Gjert Smith jr. (RIK, erstatter Rune Røksund)  
8. Sebastian Kartfjord (Sykkel – idrett) 
9. Sigurd Erland (Bowling)  
10. Lars Gjerdaker (Rackettidrettene) 
11. Oddbjørn Kvammen (Volleyball) 
12. Per A Torbjørnsen (Friidrett)  
13. Per Velde (motorsport) 
14. Bent Jakobsen (Ski)  

 
Medlemmene 8-14 er nye. Smith jr. erstatter Røksund fra administrasjonen. I tillegg møter administrasjonen i 
fylkeskommunene etter avtale.  
 
Oppgaver: 

• Den årlige spillemiddelfordelingen 

• Anvendelse av inndratte midler/overskudd 
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• Rullering av prioriteringslisten 

• Oppdatert rapport Telemarksforskning 

• Bistå ift prioriteringsliste for strategisk viktige idrettsarrangement, som 
henger samme med arbeidet med Idrettsturisme og næring. 
 

Vedtak  
Styret oppnevnte de foreslåtte medlemmene til areal og anleggsutvalget.  
 
 
64/2020 Saker til idrettstinget – fortsettelse 
  
Lovsak til idrettstinget – Allianseidrettslag 
Saken gjelder å sikre idrettslagets frie stilling, i forhold til at det er tillatt å sitte med identiske styrere i  
Allianseidrettslag (mor), og idrettslag under alliansen (avkom) i ett og samme idrettslag. Disse to vil i  
alliansemodellen være to ulike rettssubjekter.  
 
Erfaringene viser at dette medfører at avklaring mellom de rettslige forholdene mellom de to idrettslagene i  
realiteten kan utføres av de samme personene, som da forhandler mellom bredde og topp ved å sitte på  
begge sider av bordet. Noe vi oppfatter som en utilsiktet hensikt.  
Se vedlagt notat. Forslag til ny ordlyd er som følger: 
 
Rogaland idrettskrets foreslår følgende tilføyelse til NIFs lov § 2-5 (4) 

(4) En person kan ikke ha styreverv i flere idrettslag som deltar i samme konkurranse. Det samme gjelder styreverv i 

allianseidrettslag og tilknyttede idrettslag. Tilsvarende gjelder andre tillitsverv som gir påvirkningsmulighet over den 

aktuelle konkurranseaktiviteten, eller tilgang på informasjon som kan benyttes til et av idrettslagenes fordel. 
  
Politisk sak til idrettstinget – IK som egen post 
Den årlige spillemiddellsøknaden fra NIF til Kulturdepartementet (KUD) består av følgende poster: 
 
Post 1 Grunnstøtte til NIF sentral og regionalt 
Post 2 Grunnstøtte særforbund 
Post 3 Barn, ungdom og bredde 
Post 4 Toppidrett 
 
Som det framkommer av ordlyden i Post 1 gir ikke ordlyden «NIF... regionalt» et korrekt bilde av norsk idrett 
sin demokratiske organisering. Fakta i saken er at det er særforbundene og idrettskretsene sine  
representanter som er norsk idretts høyeste myndighet.  
 

 
Idrettskretsene er idrettslagene i hele landet sine geografiske representanter, på samme måte som f.eks. den  
politiske representasjonen er regulert i de politiske partier. Særforbundene er særinteressenes  
representanter i den idrettsfaglige linjen i norsk idrett.  
 
Både særforbundene og idrettskretsene er hver for seg selvstendige rettssubjekter. Departementets ulike  
behandling av de to blokkene i norsk idrett er uheldig, noe regjering og Stortinget selv kan rette opp i.  
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Rogaland idrettskrets fremmer følgende forslag til idrettskretstinget: 

Idrettstinget oppfordrer kulturdepartementet til å anerkjenne norsk idretts geografiske 

representasjon, og i framtiden vise vilje til å skille mellom NIF sentralt og idrettskretsene i 
post 5.1., spillemiddelfordelingen. 

 
Vedtak  
Styret vedtok å sende inn begge forslagene til idrettstinget.  
 
 
65/2020 RIKs handlingsplan 
 
Vedtak  
Styret vedtok å utsette saken til januarmøtet 
 
 
66/2020 Samarbeidsavtale Vestlandet 
 
Samarbeidet mellom de tre idrettskretsene på Vestlandet skrider framover. De tre orgsjefene har fulgt opp 
tidligere vedtak i sine respektive styrer, og legger fram likelydene forslag til behandling. Møre og Romsdal 
idrettskrets (MRIK) og Vestland idrettskrets (VIK) har allerde behandlet og sluttet seg til avtalen.  
Se vedlegg.  
 
Samarbeidsavtalen er adskilt sak om samarbeid med selskapet hittil kjent som Idrettens Olympiade AS. 
Daglig leder orienterte.  
 
Vedtak (likelydende) 
Rogaland idrettskrets ønsker å styrke samarbeidet med Vestland idrettskrets og Møre og Romsdal 
idrettskrets innen idrettsturisme og arbeid med anleggsstrategi, og slutter seg til utkast til samarbeidsavtale. 
 
 

Orienteringer 
 
67/2020 Administrasjonen 
 
Det er høyt trykk på administrasjonen for tiden. I lys av Koronautviklingen er administrajonen oppfordret til  
utstrakt bruk av hjemmekontor. Det samme gjelder for de øvrige leietakerne på Idrettens hus.  
 
 
68/2020 Idrettslag under administrasjon 
 
Anders Nordin og Rune Røksund fra idrettslagets settestyre rapporterte om situasjonen i idrettslaget.  
Settestyret har hittil avholdt to styremøter. Protokollene ligger ute på idrettslagets nettside.  
Trenerkabalen er løst, og trening for barn og unge ble startet opp igjen 30. november. Settestyret har valgt å  
engasjere advokat fra Kleven og Kristensen til å bearbeide påstander og tilsvar fram til endelig behandling i  
settestyret.  
 
 
69/2020 Idrettsrådet og Stavanger kommune 
 
Idrettsrådet i Stavanger har bedt RIK om å bistå i forbindelse med et forslag i kommunen om å endre  
vesentlig i forhold til hvordan kommunen kanaliserer midler til idrettslaget. I stedet for å tildele midlene til  
idrettsrådene, som igjen disponerer dem i tråd med idrettslagenes vedtak på årsmøtet om plan og budsjett,  
foreslås det en ordning hvor midler utbetales til idrettslagene. Deretter mener kommunen at idrettsrådet skal  
hente inn midlene via kontingent.  
 
Styreleder og daglig leder har i brevs form på vegne av RIK kommentert denne prinsipielt viktige saken til  
politikerne i kommunen. 
 
 
70/2020 Dialogmøter IR og SK 
 
RIK har i Koronaperioden avholdt møter med særkretser og idrettsråd. Den seneste tiden har vi gjennomført  
ukentlige møter hvor både idrettsråd og særkretsen deltar samtidig, for på den måten å få klargjort de ulike 
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retningslinjer og bestemmelser som gjelder i kommunene i Rogaland. Møtene har også gitt anledning til å  
oppdatere deltakerne på sentrale og aktuelle saker som RIK mottar ukentlig informasjon om i våre møter med  
NIF. RIK ønsker å fortsette med denne type møter over nyttår, i tråd med deltakernes behov og ønske om  
frekvens.  
 
 
71/2020 IKSU – Idrettskretsledernes samarbeidsutvalg 
 
Idrettskretslederne og deres orgsjefer har i høst gjennomført månedlige teamsmøter. Styreleder orienterte  
om saker som ble drøftet på sist møte: 
 

• Covid 19 

• Mulige idrettstingssaker 
o Idrettlag i små kommuner uten IR 
o Utvidelse av valgkomiteen IK 
o Idrettens ombudsordning, og påtalenemd 
o Tingsammensetning 
o Lokale aktivitetsmidler, LAM 

• IK2030 - framtidsscenarier 

• E-sport, oppdatering fra NIF 
 
Styremedlemmer i de enkelte idrettskretsene inviteres som observatører på neste fellesmøte i IKSU i januar. 
Dette som en del av forberedelsene til idrettstinget i 2021 
 
 

 
For idrettskretsstyret 
 
Rune Røksund 
Daglig leder/org.sjef 


